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La renovació de la xarxa wifi del Pla i Farreras, una prioritat per a Educació

Els problemes amb la connexió a internet de l'institut Pla i
Farreras han arribat al ple municipal. La regidora de Junts
per Sant Cugat Sandra Casat ha preguntat al govern si s'han
engegat les converses amb Educació per solucionar la mala
connexió wifi, que ha causat queixes al centre recentment. La
responsable municipal d'Educació, Pilar Gorina, ha explicat
que la xarxa és 'de les més antigues de la ciutat' i que
l'ampliació de la banda 'és una prioritat'.  

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/politica/150719.html
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